

Title (en)
Snowboard with two safety bindings.

Title (de)
Schneegleitbrett mit zwei Bindungen.

Title (fr)
Surf de neige avec deux fixations de chaussure.

Publication
EP 0401477 A2 19901212 (DE)

Application
EP 90104744 A 19900313

Priority
DE 3918939 A 19890609

Abstract (en)
The snowboard has two bindings, arranged one after the other at a significant angle to the longitudinal axis (45), for two boots (31). Each binding comprises a board plate (17), attached to the board (11), and a boot plate (21) which can be fixedly attached to the boot (31). Both plates (17, 21) are drawn into fixed contact against one another by means of elastic tensioning means (24, 25, 26, 27), arranged essentially centrally in the front and rear region. The elasticity of the elastic tensioning means is dimensioned in such a way that, in the case of excessive loadings on the legs of the user, the boot plate (21) can be rotated relative to the board plate (17) laterally, towards the front and towards the rear and about a vertical axis (33).
<IMAGE>

Abstract (de)
Ein Schneegleitbrett weist zwei hintereinander unter einem deutlichen Winkel zur Längsachse (45) angeordnete Bindungen für zwei Stiefel (31) auf. Jede Bindung umfaßt eine auf dem Brett (11) befestigte Brettplatte (17) und eine fest mit dem Stiefel (31) verbindbare Schuhplatte (21). Beide Platten (17, 21) sind durch im vorderen und hinteren Bereich im wesentlichen mittig angeordnete elastische Zugmittel (24, 25, 26, 27) in feste Anlage gegeneinander gezogen. Die Elastizität der elastischen Zugmittel ist so bemessen, daß bei übermäßigen Beanspruchungen der Beine des Benutzers die Schuhplatte (21) relativ zur Brettplatte (17) seitlich, nach vorne und nach hinten sowie um eine Hochachse (33) verdreht werden kann.

IPC 1-7
A63C 5/03; A63C 9/00; A63C 9/08

IPC 8 full level
A63C 9/08 (2006.01); **A63C 10/12** (2012.01); **A63C 10/14** (2012.01); **A63C 10/18** (2012.01); **A63C 10/28** (2012.01)

CPC (source: EP US)
A63C 10/12 (2013.01 - EP US); **A63C 10/14** (2013.01 - EP US); **A63C 10/145** (2013.01 - EP US); **A63C 10/18** (2013.01 - EP US);
A63C 10/28 (2013.01 - EP US)

Cited by
EP0525580A1; FR2702388A1; FR2775613A1; WO2012075991A3

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0401477 A2 19901212; EP 0401477 A3 19910724; EP 0401477 B1 19930922; AT E94774 T1 19931015; CA 2012630 A1 19901209;
DE 3918939 A1 19901213; DE 59002800 D1 19931028; JP H0326283 A 19910204; US 5044656 A 19910903

DOCDB simple family (application)
EP 90104744 A 19900313; AT 90104744 T 19900313; CA 2012630 A 19900320; DE 3918939 A 19890609; DE 59002800 T 19900313;
JP 15252790 A 19900611; US 50169190 A 19900329